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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан свима.

НАСТАВЉЕНО 12.05.2008. ГОДИНЕ 

СА ПОЧЕТКОМ У 09:45 ЧАСОВА 

КОНСТАТУЈЕ СЕ да је веће у неизмењеном саставу, а да су 
присутни:

• Заменик тужиоца за ратне злочине Миољуб Виторовић.
• Пуномоћници оштећених адв. Драгољуб Торовић и Наташа Кандић.
• Те оптужени Поповић и Стојановић.
• Бранилац адв.Божо Прелевић.

• Одсутан је бранилац адв. Варја Банић.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми смо за данас планирали сведоке Ђурђевића,
Марковића, Стевановића и Борисављевића. Кога имамо ту?

Позовите сведоке који су дошли. Схватио сам да нису сви дошли.
За овог Стевановића уопште немамо. Добар дан. Ви сте Саша Марковић 

и Ђурђевић Ненад?

Од сведока планираних за данас и позваних на данашњи главни 
претрес приступили су Ђурђевић Ненад и Марковић Саша.

Нису приступили Стевановић Милош за кога достава позива није 
исказана, а радник Службе суда за помоћ, подршку сведоцима је 
обавестио председника већа да овог сведока та Служба није успела 
контактирати ни телефонским путем.

Није приступио ни сведок Борисављевић Слободан, за кога је 
достава позива уредно исказана и доставница се прилаже судском спису.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, Борисављевић Слободан, позив му је уручен 24. 
априла. Добро. Па можда ће, можда ће доћи у току претреса ево док чујемо 
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ову двојицу сведока. Ја претпостављам да контактира, нема никаквих 
информација, али видите са Славицом шта се дешава.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

ДА СЕ ГЛАВНИ ПРТРЕС НАСТАВИ 

ДА СЕ НАСТАВИ ДОКАЗНИ ПОСТУПАК 

Из суднице је удаљен сведок Ђурђевић Ненад.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Марковићу, приступите за овај пулт.
Господине Ђурђевићу сачекајте да прво чујемо овог сведока. Сачекајте у
просторији за вас предвиђеној.

Сведок САША МАРКОВИЋ

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Марковићу да ли има промена у Вашим 
подацима, личним подацима које сте нам дали прошли пут када сте били у
овом суду код истражног судије, то је било 29.06.2006. године, нема 
претпостављам, Ваљево, Саве Вујановића, број?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ:34. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 34, рођени сте?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: 1975. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 1975. године у Ваљеву, од оца?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Мирка.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По занимању дипломирани официр полиције и сада сте 
на ком?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Командир Полицијске испоставе Ваљево.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Командир Полицијске ипоставе Ваљево, значи има 
промена, били сте заменик командира прошли пут?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:
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Сведок Саша Марковић, са личним подацима као са записника од

29.06.2006. године, које измени утолико што наведе да је сада командир.

СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: У Полицијској испостави Ваљево.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

У Полицијској испостави у Ваљеву.

Па упозорен, опоменут, те заклет читањем законског текста 
заклетве за сведока, исказује:

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Марковићу, саслушаћемо Вас као сведока,
дужни сте казивати истину, за давање лажног исказа се кривично одговора.
Нисте у обавези да одговорите на питања чијим одговором би себе изложили 
тешкој срамоти и знатној материјалној штети или пак кривичном гоњењу. У
овом правцу Ви сте упозорени и када сте саслушавани у поступку истраге. Ја 
ћу Вас само сада позвати да гласно прочитате текст заклетве за сведока,
налази се ту на пулту испред Вас.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Заклињем се да ћу у свему што пред судом 
будем питан говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато 
нећу прећутати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е хвала. Господине Марковићу да ли остајете при 
исказу који сте дали истражном судији?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажем тог 29. јуна 2006. године.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Остајете при томе? Имате ли томе нешто да додате, да 
то допуните чиме?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте након престанка бомбардовања, а то је било 
у јуну `99. године, да ли сте након тога били на некој обуци у Петровом Селу,
ако јесте, када?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Био сам на обуци у Петровом Селу. Ја сам 
тачан датум изнео прошли пут у истрази, сад се тачно не сећам, тада сам 
погледао пре него што сам кренуо у редној листи Полицијске испоставе 
Ваљево, али мислим да је био крај јула и почетак августа те године. То је била 
прва обука, а касније сам био на другој обуци где су били само касније смо 
добили назив инструктора Посебне јединице полиције и она је трајала од,
чини ми се, половине септембра до краја, до половине новембра или краја 
новембра. Отприлике, значи нисам тачно у датум сигуран, али то је то, ти 
месеци.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте прошли пут рекли да сте проверили те редне 
листе и да сте тамо били од 27. јула.
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Јула.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јула, јула, да.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да, могуће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од 27. јула.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Тада сам значи проверио у редним листама,
сада нисам јер сам тада већ изјавио. Нисам сматрао да је, али то ми није 
проблем да назовем телефоном.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми само ово. Да ли се, дакле говорим о том 
Вашем првом боравку у Петровом Селу, тада то крајем јула, да ли се тамо 
нешто десило интересантно, је ли што бисте Ви запамтили, регистровали и
тако даље? Чули смо неке приче да ево овог типа, да је један од полазника те 
обуке повређен, повредио га је инструктор, оно вежбајући, пуцајући погодио 
човека у ногу, па су се онда они нешто покупили, протестовали и напустили 
обуку?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: О том догађају сам чуо из прича, али тек 
касније после обуке сам чуо о тим причама и то је било негде раније, неки 
ранији период.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не ово кад сте Ви били?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: За време моје обуке ја се гога не сећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Има ли питања?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ако је могуће само да нам сведок мало ближе опише 
распоред зграда, просторија, да ли је било страже, где се налази улаз?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То је било пре 9 година, то морате имати у
виду и ја од тада нисам био у Петровом Селу, тај период да. Распоред ког се 
сад сећам да је изгледао, како се улазило у тај камп, са леве стране је била 
кухиња. Лево кухиња, прва зграда, па је следећа била спаваона, била је зграда 
која је ишла на дуж, имала два улаза, ако се сећам поново и биле су у првој, ја 
мислим да је била спаваона за те инструкторе, значи који су држали обуку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На првом улазу?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: На првом улазу, колико се сећам поново, знам 
да сам ја био на другом улазу, да сам ја био смештен на другом улазу и ту је 
била смештена, били смо сви, доста је нас било у једној соби, е сад мислим да 
је део људи било још у некој соби, сад не могу да се сетим тачно да ли је то 
исти улаз, мислим да јесте, где сам био и ја само су биле две собе. Иза тога је 
била зграда са десне стране и ту је био WC, купатило.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како са десне стране? Са десне стране чега?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Од те зграде, значи иза те зграде али са десне 
стране, значи гледано.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него гледано са капије.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Улазимо, значи са леве стране.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Схватио сам да гледате са капије па нам описујете,
прва зграда са леве стране до капије кухиња па потом следећа ова.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Онда је следећа, али није са исте стране, него 
је сада значи не скроз са десне стране.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Гледано са капије?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Него више десно је била следећа зграда где је 
било купатило, WC  и туш кабине, тако туш, да ли је била кабина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то дакле зграда, говорите о згради.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: О зградама говорим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Шта је одмах ту са капије, са десне стране када 
гледате са капије, па са десне стране, шта је ту?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Од капије са десне стране је била значи са 
саме десне стране је био магацин опреме, чини ми се да је био магацин опреме 
са десне стране.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Иста зграда?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Иста је зграда, само сада не могу да се сетим 
да ли је та зграда имала кров или није, али знам да је била у нивоу јер горе је 
било бетонско игралиште, не игралиште него бетон, да игралиште где смо 
имали јутарњу гимнастику, а сад да ли је била та зграда изнад или је била мало 
спуштена око терена, али је ту била зграда где је био магацин.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви улазили у тај магацин?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: У магацин нисам улазио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд знате да је ту?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Па знам да су износили одатле из магацина 
смо добијали део опреме, значи нисам улазио унутра, али сам био значи ту 
поред кад су делили, на пример построје па деле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте, још само пар питања у овом контексту што 
Вас је питао колега заменик, где сте се Ви лично туширали?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја сам се туширао значи то је зграда која је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је у тој згради коју сте нам описали.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не у овој где је магацин, него у овој доле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, да ли је било још неких тушева помоћног типа,
импровизованих? Мешине неке, кабине на приколици и тако даље?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја не могу да се сетим, знам да је овако било,
та зграда која је била иза, она је значи ако су ове прве две зграде ишле на дуж,
са десне стране та зграда је ишла контра, значи под правим углом. Са прве 
стране је био улаз, са те чеоне стране је био улаз где се улзило у WC и чини ми 
се да је ту било исто неких тушева, чини ми се, али нисам сигуран, али је било 
са ове друге бочне стране је било, су била два чини ми се исто туша, из две 
просторије се улазило унутра, то је колико се ја сећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, ја сам питао само да ли је било напољу неких 
импровизованих тушева? Ако се не сећате.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То стварно не могу да се сетим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стража, је ли била стража?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Стражу смо ми давали. Давали смо стражу на 
капији, на самом уласку на капију ту смо давали, чини ми се да је био по један 
чини ми се припадник, да је давао, да смо се мењали како коме падне.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дакле само једно стражарско место?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Само једно колико се поново сећам, мислим 
да је само једно било и знам да смо давали један дан падне мом тиму који је 
био из Ужичког одреда, па ми сами направимо списак и одредимо кад ће ко 
бити. Мењамо се ми на сат, сат и по времена, следећи дан падне другом па 
трећем, па поново за неких 10 дана или 7 дана дође.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разумем. Да ли је стражар имао неко средство везе за 
комуникацију са централом, да извести о каквим догађајима са свог 
стражарског места или његове близине?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Колико се сећам мислим да није било, колико 
се сећам, али поново не могу вам то са сигурношћу рећи да ли је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. Даље?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико је то било удаљено те зграде једна од друге 
или од капије, у ком кругу, ком пречнику?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Сад поново се не сећам да ли је била капија на 
затварање или је само био значи изглед отворни где се улазило, то под један,
под два одмах са леве стране кад се улазило значи сад колико 10 метара можда 
је била та прва где је кухиља. Релативно близу је била та значи, пар метара је 
била та следећа зграда која се наставља са леве стране. А преко пута те кухиње 
или баш између односно те две зграде тај простор, па са десне стране је био тај 
што сам ја, што смо ми звали магацин одакле су износили опрему и тако даље.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли била ту нека недовршена зграда или је та, чули 
смо да је била нека зграда која није била довршена, да ли је то нека зграда од 
ових које сте Ви навели или је то нека посебна?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја вам поново кажем да се не сећам детаља,
ове три зграде, две су имали сигурно кров, значи ова прва и друга где су туш 
кабине, мислим да је имала и она кров, а колико се сећам, сада са десне стране 
та зграда колико се сећам деловала је и мање значи недовршенија, сад да ли је 
била довршена или тако је изгледала стара, не могу да се сетим, само знам ту 
нисмо малтене ни пажњу ни обраћали, није била нам битна уопште.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли су те зграде имале подрум?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Колико ја знам подрум није имала ниједна 
зграда, сем поново вам говорим та десна зграда је била колико се ја сад сећам 
и сад ми је у глави у нивоу земље, значи испод терен је рашчишћаван равно па 
је вероватно било сечено, па је падало доле низбрдо ишло.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли био неки, јесу били неки прозори на том 
подруму?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Прозора је било.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где су?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Прозора је било чини ми се чак да није било 
стакла, чини ми се сад да није било стакла, поново вам говорим нисам сигуран 
сто посто, али у сећању ми је као да је неки од тих прозора имао решетке, као 
али не могу сад да кажем.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где су гледали ти прозори са решеткама?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Доле су гледали. Нису на зграду, него доле 
испод.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи на супротну страну од кујне и од ово где сте ви 
били или на ту?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: На другу страну.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На супротну страну?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Понављам колико се ја сећам, то је лако 
проверити и отићи тамо и видети, верујем да није мењано ту још ништа, то је 
камп за обуку био, верујем сад не знам.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Рекли сте да је 10-ак метара од капије ова прва зграда 
где је била кујна, а колико је сад та зграда где је тај подрум од рецимо места 
где сте Ви спавали?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Дијагонала значи дијагоналом гледано цело 
игралиште пређе простор за дизање застава, степениште, значи колико то 
може да буде метара, нисам мерио стварно али не знам 15 метара, 20, 30 не 
знам сад.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немам више питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само, господине Марковићу Ви сте сада командир у
Ваљеву?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се воде редне листе у Ваљеву?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Па редне листе се воде значи рачунарски.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рачунарски?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то тада тамо, ја имам овде редну листу за Вас,
за период од 01.07.`99. до 31.08.`99. 
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И видим да је рачунарског типа?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Тако је. Било је, почело је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И стоји овако од 27.07. до 09.08. за Вас стоји 
школовање, курс, семинар.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А почетком јула ево рецимо 08. јул, руководна 
делатност, 09. јул руководна делатност, 10. и 11. недељни одмор, 12. јул 
руководна делатност и неко обезбеђење ванредно и тако. Хвала.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То ако треба да Вам објасним.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја нисам донео овде сад, мислим да је 27. 
јул рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, 27. јул.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И то је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је то. Јесте, јсте.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да ли је, ко су били инструктори тада 27. јула,
да ли знате?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Инструктори су били припадници Јединице за 
специјалне операције и они нама нису говорили имена.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не знате, надимак?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Они су нама говорили надимке, били су значи 
лица попут надимака ја се сад сећам на пример неких Меџик, па онда Фриц, па 
онда сад не могу да се сетим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тајсон?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тајсон?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Тајсон се не сећам уопште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Брка?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Како?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Брка?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не сећам се уопште надимка.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вук, Вукша?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Надимак тај Вук није био колико се сећам.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли познаје оптужене Поповића и
Стојановића, опт.Сретена Поповића?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Поповића познајем.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Кад сте га упознали?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Молим?
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Кад сте га упознали?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Њега сам упознао на другој.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Према микрофону се окрените.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: За инструкторе?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја значи колико се сећам, сада поново давно је 
било, знам значи њега, мислим да је био, био је сигурно за време ове друге 
обуке за инструкторе, ту сам га упознао сигурно, а не сећам се да ли је био на 
првој обуци или није, значи.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: 27. јула?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Тој?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да, то се не сећам да ли је био, није био на 
обуци, сад можда је био овако не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је у кампу био?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Па не сећам се значи ја њега знам да је био са 
нама на обуци, ово а ово се не сећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овој другој, ово кад сте били за инструкторе. А
Стојановића, опт.Стојановића погледајте га?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Стојановић, он се доста изменио у изгледу,
али мислим да је био, да је он водио магацин.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај магацин о коме сте причали?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Тај магацин, да ли је тај магацин, он је често 
боравио са горње стране где су били, где је била та командна структура, сад да 
ли је био и ту неки део од магацина, ја нисам сад поново сигуран.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што га онда њега повезујете са магацином ако не 
знате да ли је горе био део неки?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Он је издавао опрему.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па то Вас питамо. Добро.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли знате ти школски за вежбу, школске 
мине и та средства за везу где су стајала, која су се користила за вежбу?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не могу да се сетим стварно знам да смо 
добијали у кутији и тако даље, али нисам не сећам се уопште одакле је 
доношено и како је доношено.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А испод писте, испод писте да ли је било 
неких просторија?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То вам ја управо говорим.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То кад се говори о зградама то је то, а шта је 
ту било, који је ту магацин био је ли ту био магацин?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Па то управо, ту смо добијали један део 
опреме, добијали смо например, ја знам да сам добио један део.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Одакле, испод писте из тог подрума?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Испод писте са леве, значи гледано са улаза,
значи и ту је био скроз крајњи, крајња врата, мислим да су била двоја врата.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А јесу била закључана?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крајња лево или крајња десно?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Значи кад, кад улазим у двориште са десне 
стране од писте, што Ви говорите писте.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја, ја, полигон.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Скроз на крају те зграде, али гледано низбрдо 
врата су била.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У том смислу.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А јесте ли чули за судбину браће Битићи и
нешто о њима?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То сам чуо из средстава јавног информисања,
то је доста касније.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ништа на тој обуци ни једној ни другој?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неке приче да ли је било?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не. Ни на једној ни на другој обуци то нисам.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А јесте ли чули за пребацивање лешева са 
Косова, убацивање у неку рупу ту?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: 2002. или 2003., министар Душан Михајловић 
сам чуо да...
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А ништа не знате о тим неким јамама ту 
око?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не. То нико није ни у лудилу помињао такве 
ствари да су биле.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А где је одвожено смеће? Кад сте Ви били 
где је одлагано смеће, оне пластика?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Био је контејнер, али ван кампа.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Какав контејнер, од чега?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Мислим да је био металан, сад немојте ме 
здраво за готово узимати, али је био испред кампа значи ако улаз у камп се 
налази ту, значи испод кампа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испод, низбрдо.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, хвала немам више.
НАТАША КАНДИЋ: Ја само имам једно питање. Из које структуре Ви 
долазите то крајем јула на обуку? Из које формације?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Сад ћу Вам објаснити, у то време је постојала 
формација која се звала Посебне јединице полиције које су формиране.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да не дужимо. Разумемо, знамо шта су ПЈП. У
коме сте одреду Ви били?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ужички одред.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ваљевска чета?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ваљевска чета.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ваљево је тад имало чету заједно са 
Лозницом, било је један вод је био Лознички, иако не припада Ваљеву.
НАТАША КАНДИЋ: Добро, а је ли познајете Радомира Ђерића?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Радомира Ђерића познајем, био је на обуци, ту 
сам га и упознао, значи био је на обуци сад коју је имао функцију.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад, кад на обуци? То крајем јула кад сте били или 
касније за инструкторе?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја не могу да разграничим те две обуке, мени 
је то стврно шта сам радио на првој и другој, сва та лица знам, сад се не сећам 
да ли је било тих 15 дана или је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Њега знате отуда дакле?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да, да. Ту сам га упознао, сад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли га знате као некога ко је био у том Ужичком 
одреду?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли га знате као некога кој е био у том Ужичком 
одреду?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Знам, то су ми већ рекли да је био у Ужичком 
одреду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него да ли га Ви знате, не оно што су Вам рекли 
него?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Нисам, само да одговорим, ја се њега не сећам 
значи знам да је био командир вода у Ужичком одреду, значи раније, али се не 
сећам, ја кажем да се не сећам уопште из те формације јер.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Одред је, значи није био одред сад да буде 
100% заједно, значи свака чета имала је своју значи нормално ту туру и тако 
даље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Дакле сећате га се то са курса горе са обуке у
Петровом Селу?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Он је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је он био?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Спона између нас и тих инструктора из 
Јединице за специјалне операције, значи као нека, као неки како да вам кажем 
он се бринуо о па као нека, он није пролазио ту обуку, није нам држао обуку,
није ништа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека логистика шта?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Био је ту са нама као неки координатор или 
као нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека логистика за функционисање?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Курса можда и тако даље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
НАТАША КАНДИЋ: Јесте били у одреду том на Косову у време НАТО 
бомбардовања?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Био сам али само 10 дана, јер кад сам почео да 
радим 01. децембра `98. године и послали су ме на терен мене и још двојицу 
академаца, возилом, службеним возилом су нас послали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, немојте сад.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Крајем, 31. маја или 01. јуна од прилике, `99. 
године.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: И били смо само до краја, 10 дана можда 
максимално.
НАТАША КАНДИЋ: Јесте тамо можда видели, сазнали нешто о пребацивању 
тела или?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одговорио је на то питање.
НАТАША КАНДИЋ: Добро, то кад сте били на обуци у Петровом Селу, да ли 
је долазио Горан Радосављевић Гури?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Јесте долазио и он, био је ту повремено је 
значи био ту и он.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли је у то време била његова ћерка ту? Да ли се 
сећате можда.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ћерке се не сећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Легија?
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СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Легија је на тој великој обуци дошао једном 
само хеликоптером у посету и отишао.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је било неке деце?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Деце на обуци?
НАТАША КАНДИЋ: Не на обуци.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не на обуци, него ту у кампу, не деца неког од
запослених рецимо да су ту са њим, разумете?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Ја вам поново говорим, тамо прво дуг је 
период, много дуг је период.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако се сећате само ако се сећате.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да Вам кажем још једно, дуг је период, под 
два морате да схватите да ми ту на обуци смо били како да Вам кажем сам тип 
обуке није био значи сад нормално да ми седимо и да разговарамо шта и како 
и да видимо да ли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него да ли сте приметили унутар круга какву децу?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Сад да ли је било, не могу сад да се сетим, али 
је било мештана то зна у околини, сад да ли је не могу да се сетим. Није то 
било ненасељено место.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јасно.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Било је мештана, било је.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је, да ли сте Ви имали јутарња постројавања?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Имали смо.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је било некад неке ситуације да се осећао неки 
необичан мирис или?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Мирис?
НАТАША КАНДИЋ: Да?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не.
НАТАША КАНДИЋ: Немам више.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Кажите ми пошто сте били на Косову, да ли Вам је 
тада кад сте били на Косову било познато нешто о постојању некакве 
«Атланске бригаде»? 
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Мени чак ни сад није то познато.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: А да ли Вам је познато да ли су се тада на Косову 
налазили амерички држављани као припадници супротне зараћене стране?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Да је мени било лично познато, није.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Да?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Било је прича свакојаких не на Косову, било је 
док сам био у Ваљеву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, познато нам је било да су били над Косовом, него 
Вас бранилац пита да ли Вам је било познато да су били на Косову, на Косову?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: У то време је било стално прича да су прешли 
границу тамо или овамо, да ли у Босни, да ли овамо, да ли доле, али није, да 
сам ја знао није било.
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АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Добро. Да ли Вам је познато да ли постоји некаква 
веза између тог Петровог Села, центра за обуку, да ли су ту долазили 
припадници САЈ-а, да ли су они држали обуку, да ли су на било који начин 
они били повезани са тим кампом?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Колико је нама тада речено, значи говорено,
значи нама нарочито на тој дугачкој обуци су долазили и смењивали се 
инструктори разних профила. Ми смо прошли комплетну обуку од обуке 
десанта из хеликоптера и тако даље па до свих комплетно значи обуке,
долазили су разни значи инструктори нама говорено је да су сви били 
припадници Јединице за специјалне операције. Сад ја не могу да знам да ли је 
неко био у некој формацији или је био...
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, добро.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Имам само још једно питање обзиром да сте били и
неко ко је добијао наређења, а сад и дајете наређења, кажите ми да ли усмено 
наређење у полицији значи путем телекомуникационих веза, да ли је то 
пуноважно, ваљано наређење?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: То говорите сад уопштено говорите.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Уопштено.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Свако од нас има позивни знак, значи свака 
патрола има позивни знак који ради, сваки старешина има позивни знак.
Уколико ја са мојим позивним знаком значи издајем неко наређење некој 
патроли, то наређење мора извршити уколико није кривично дело.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Хвала немам питања више.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оптужени? Немају питања. Господине Марковићу, да 
ли тражите неке трошкове што сте дошли данас у суд.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате још нешто да нам кажете?
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Питања сведоку нема.

Сведок нема ништа више да изјави.

Трошкове доласка не тражи.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала лепо можете ићи.
СВЕДОК САША МАРКОВИЋ: Хвала Вама.
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Сведок НЕНАД ЂУРЂЕВИЋА

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан господине Ђурђевићу још једном?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Добар дан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Име Вашег оца је?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Радомир.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Радомир. Ви сте полицијски службеник, јел тако,
запослени у?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Одред жандармерије Краљево.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Краљеву. Ту и живите. Где живите у Крагујевцу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: У Крагујевцу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Улица и број?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мартин Лутер Кинг 55. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Број 55. А рођен у Книћу, је ли тако?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Рођен у.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Книћу, видим пише овде рођен у Книћу, Општина 
Крагујевац, 1900?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: '75. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: '75.године.

Сведок Ђурђевић Ненад, са подацима као са записника од
22.06.2006.годинбе, упозорен, опоменут, те заклет читањем законског 
текста заклетве за сведока исказује:

Господине Ђурђевићу, саслушаћемо Вас као сведока, дужни сте 
казивати истину, за давање лажног исказа се кривично одговара. Нисте у
обавези да одговорите на питање чијим одговором би себе изложили тешкој 
срамоти, знатној материјалној штети или пак кривичном гоњењу. Дакле на та 
питања нисте у обавези да одговорите а и све чега се сећате дужни сте да нам 
пренесете. Дакле ништа не смете прећутати.

Прочитајте гласно текст заклетве за сведока ту на пулту испред Вас.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Заклињем се да ћу о свему што пред судом 
будем питан говорити само истину и да ништа од тога што ми је познато нећу 
прећутати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Ђурђевићу, Ви сте према нашим овим 
подацима саслушани код истражног судије овог суда 22. јуна 2006. године.
Сећате се тога, то је било у овој згради овде?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Сећам се, не знам дан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли остајете при том свом исказу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате томе нешто да додате, да то допуните 
чиме?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само укратко да поновимо пар питања да Вам 
поставимо. Дакле, нас занима лето '99.године, одмах непосредно након 
завршетка бомбардовања. Ви радите као полицајац, полицијски сте службеник 
где?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Одред жандармерије у Краљеву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, тада нема жандармерије још увек?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Тада, тада Полицијска бригада у Београду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полицијска бригада је била?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Београд, Београд.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Београд. Тада сте били у Београду дакле у Полицијској 
бригади?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте са полицијском бригадом из Београда,
односно са колегама из те бригаде ишли на неки курс, на неку обуку у кампу у
Петровом Селу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако јесте, када је то било, кад сте отишли, колико дана 
сте тамо били, да ли сте тога сећате? Узмите као репер престанак 
бомбардовања?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бомбардовање је завршено 11.јуна 1999.године,
11.јуна?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Негде јул, август.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико дана сте били?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мислим да је то било петнаест дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Петнаест дана?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мислим да је било. Знате шта, прво било је 
давно, а друго у то време нисам водио рачуна, био млад, нисам водио рачуна 
колико ће то да буде, а после тога се издешавало још обука и терена и тако да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па се онда и помешало?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Нисам придавао неки значај томе, да бих 
нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли то био то јул, август, је ли то био Ваш први 
терен, прва обука? Па кажете касније се издешавало још терена и тако даље,
па да ли је ово био први терен или сте имали можда неки за време рата?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не, нисмо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто типа обуке и?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мени је то био први, прва обука.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Онда би она била на неки начин упечатљивија 
та прва од свих оних каснијих. Ништа посебно се није дешавало на тој обуци 
да бисте Ви то регистровали, замаптили?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па ништа, ништа.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули смо овде од људи који су били на тим обукама,
кажу било је жестоко, дрил онако страшан?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па добро, то јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па су кад год питамо шта, по чему памтите то, каже по 
том дрилу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па добро, што се дрила тиче, знате како, ја то 
сад кажем овако, за такву јединицу и треба тако да буде, јел.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па било је напорно, физички је било напорно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте издржали целу обуку?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате да, да ли је евентуално било Ваших колега 
који нису, који су напустили раније? Не из Полицијске бригаде у Београду,
него не знам одакле вас све тамо нема?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Били су неки момци, из Крагујевца, који су.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су напустили?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, напустили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, нису могли да издрже.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису могли да издрже?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па, то је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знамо да су, чули смо те приче да су Крагујевчани 
напустилили, али не зато што нису могли да издрже него је један од њих био 
рањен, инструктор један га погодио, на обуци погодио у ногу, и?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Вероватно, па могуће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки револт и тако, па ово схватите само као неко 
подсећање да видимо јел то то. Да ли се сећате таквог неког случаја?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Тог случаја, сад се сећам, подсетили сте ме на 
то, ја сам причао са једним момком, он је плакао, каже ја не могу ово да 
издржим, нисам ја за ово, ја не знам ни што сам долазио, одох ја кући, у том 
смислу, нисам ја за ово.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, кад сте Ви из Београда дошли, ви београђани 
кад сте дошли, тог дана кад сте дошли тамо, питам Вас у смислу изјутра,
поподне, увече?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Поподне.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поподне негде. Је ли било тамо људи већ који су 
дошли пре Вас?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесу, јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су људи долазили и после вас?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу, јел. Колико вас је било отприлике полазника тог 
курса по Вама?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па осамдесетак.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Осамдесетак. Како сте били подељени, да ли сте били 
подељени у нека одељења, водове?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па по одељењима, да, по одељењима смо 
били, знам да било нас је, не знам, да ли осам или десет нас из бригаде и ми 
смо били једно одељење.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да. Јесте ли имали некога ко, не знам командира 
оделења или?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па да, рекли су нам да једног између себе 
изаберемо који ће као да буде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изаберете и кога сте ви изабрали ако се сећате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам име.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате, да ли се сећате неког имена од ваших колега 
који су били са Вама из полицијске бригаде и који су били у том оделењу 
после?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Знам једног момка звали смо га Јагњилац, из 
Јагњила, Јагњилово, Јагњило, село неко код Младеновца.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте Ви после прешли у Крагујевац?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: После тога сам ја отишо у Жандармерију 
београдски одред, па из београдског одреда Краљево. Али ја из, од момака из 
моје чете, у Полицијској бригади сам био ја, били смо ја и Човић Саша, из моје 
чете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Човић?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Тако да ове друге знам по надимку, не нешто.
Ето знам тог момка, Јагњилац смо га звали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Вас је неко када сте дошли горе у камп, да ли 
Вас је неко дочекао у смислу да вам каже где сте дошли, шта вас очекује?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, па били су инструктори.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какви су циљеви обуке, где ћете спавати, да се одреди 
где ћете спавати, да се одреде ти тимови, односно одељења, како се то већ зове 
и тако даље?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Тим инструктора нас је дочекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај дан кад сте били и кад сте дошли или?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај дан. Јесу ли вам одузимали оружје, муницију?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Минуцију да, не знам, ако је неко имао нешто 
од алкохола, мобилне телефоне ко је имао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Систем?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате ко су били инструктори, да ли се сећате 
неког од људи из инструкторског тима?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Знам да је речено тада да су то момци из ЈСО-
а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате имена, презимена, надимака?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, надимак, неки Фриц, за ове друге 
не знам, Мића, чини ми се Мића, тако нешто, ове друге не знам стварно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Горан Радосављевић-Гури, пошто сте у Жандармерији,
претпостављам да Вам је то име познато?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да, био је тамо, био је тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он био тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте дошли или?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Сад не знам тачно да ли је био кад смо дошли 
или је дошао дан, два после, то стварно не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је одлазио-долазио или је био тамо сво време 
човек, то Вас питам?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па био је тамо, ја сам га виђао тамо у току 
обуке.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је он био тада тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, ми смо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он држао неку наставу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није никакву наставу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Конкретно значи, тим у ком сам ја био, тај 
вод, одељење у ком сам ја био, нисмо имали контакта са њим, значи тима 
предавања, наставе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, а само сте га видели да је у кампу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, видели смо човека да је ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте држали стражу? Ви лично да ли сте били на 
стражи?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мислим да сам имао само једну стражу за,
значи, једну смену сам само имао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте били на стражи?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: На капији, ту сам смену био на капији.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Претпостављам да је то било ноћу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па сада, да ли је то, јесте била ноћ, али 
мислим да је то било пре поноћи, ако то нешто значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, како сте комуницирали са, не знам 
руководством кампа, командиром, или командом кампа, Ви као стражар?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Са стражарског места?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако је, као стражар?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја се не сећам да ли су то биле мотороле или 
је то био индукторски телефон, стварно не знам, верујте ми да не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Индукторски телефон?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па да, оно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, где би онда то тамо стајало ако би, ако је био 
телефон, па жица, претпостављам да би то морало бити негде фикно?

ВРЗ 01
46



Транскрипт аудио записа са 
главног претреса од 12.05.2008. год. Страна 21/36 

К.В. 3/2006 

СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам, стварно не знам, то је неко време 
страже када у суштини нема неког контакта.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па добро, знам, али никад се не зна, јел тако, зато се и
држи стража јер се никад не зна шта може да се деси?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да, јасно, јасно, него кажем ја нисам имао 
потребе да контактирам са њима.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па се не сећате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јер се ништа није дешавало за то време, а ја 
сам имао само једну смену за сво време тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад би то било, да ли би то било почетком обуке,
средином?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Средином.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: При крају?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Средином обуке.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Средином.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Због тога сам имао само једну, јер ме је 
ухватила средина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Где Вам је била спаваона, Ваша спаваона, можете 
ли нас оријентисати?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Моја спаваона, задње степениште гледано од
капије, значи према објекту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Задње степениште, добро.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Задње степениште у углу, десна спаваона.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Десна. А где гледају њени прозори?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: На фудбалско игралиште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо на фудбалско игралиште. Да ли се са тих прозора 
и из те спаваоне?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Извините, један или два прозора су гледала 
тамо, а један или два су гледала значи горњи део где су пешадијске препреке 
биле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Горе скроз?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је моје питање било у том смислу, да ли се са тих 
прозора види капија?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ово стражарско место где се Ви налазите, да ли се 
види та писта где се, испред тог објекта, у коме сте?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Смештени?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не, оне су контра. Капија је буквално 
дијагонално од моје спаваоне.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, разумем. Да ли сте тамо имали тушеве, WC, у
капму?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Било је нешто да кажем приручно, нису биле.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У згради, у спаваони да ли сте имали?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, није унутра, напољу смо се купали,
напољу, то су неке приколице, не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па тушеви на приколицама?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А WC? 
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Није објекат зидан, него.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А WC? 
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: WC је имао зидани објекат.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је зидани објекат?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, ту смо ишли у WC и бријање и то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Умиваоници за бријање и тако, а тушеви кажете то је 
нешто на приколици?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па нешто је било на приколици.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је била та приколица, чули смо ми о тој 
приколици?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па на неком, неки бетон, испод, кад се уђе на 
капију па овако право је писта па са леве стране, са горње стране писте је 
објекат смештаја, он је био испод на неком бетону.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На том бетону?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли пролазили, шта је са тим бетоном јел то само 
тако бетон?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па имало нешто зидано.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бетоном обухваћен терен, или је ту био неки објекат?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не, то је била плоча од неког објекта, не 
знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је испод плоче, да ли то знате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли пролазили доле?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Није било дозвољено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било дозвољено?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па било је оно, ту смо на писти, тамо је 
кухиња, WC, после оброка смо имали слободно, не знам, у зависности, пола 
сата или сат, у зависности кад смо на доручку или ручку и вечери. Ту код,
имало је једно дрво, где је било између објекат смештаја и фудбалско 
игралиште, ту смо углавном, та група, углавном смо ту испушили по цигарету 
после оброка.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Вам је било забрањено унутар кампа да негде 
одлазите?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да негде прилазите, у смислу тамо и тамо не смете?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па, конкретно не могу да сад кажем, али 
једино што могу да кажем, оно, шта имаш, ту си, па не знам.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам, имате то сад слободно време, ајде кад сте 
заузети обуком и сад то иде по плану?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па слободно време смо углавном проводили 
испод тог дрвета.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али ево, имате то неко слободно време, па да ли сте 
сад унутар тог слободног времена могли да се крећете по кампу где сте хтели 
или не?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па знате шта, на таквим обукама што се мање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, него само Вас питам, ако се сећате, по Вашем 
најбољем сећању?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Што се мање крећете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мало пре рекосте било је забрањено, знате, па?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па чим кажете било је забрањено онда ме је то 
асоцирало где је то било забрањено унутар кампа да се крећете и тако даље, и
да ли Ви имате неко обајшњење зашто би вам било забрањено. То сам Вас 
питао због тога што сте Ви сами рекли да Вам је тамо било забрањено?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да Вам кажем ја не могу да сад тврдим са 
сигурношћу да је неко забранио, у смислу ту не може да се иде, али је између 
нас било оно, што се мање крећеш, мање упадаш инструкторима у очи, мање 
ћеш склекова да испумпаш, па онда склонимо се .
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што, сваки прекршај склекови?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па отприлике је било тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Што мање грешака, мање склекова.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где се одлагало смеће, да ли то знате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте били у ситуацији да неко смеће односите?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Нисам, стварно нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из ваше спаваоне, шта ја знам, да се одржава неки ред.
Јесте ли видели неке контејнере?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесмо чистили, одржавали хигијену и тако 
даље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неке рупе за?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Али ја стварно нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте видели неке контејнере, неке канте за смеће,
неке јаме за одлагање смећа, било шта слично?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је тамо у кампу било од возила ако се сећате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Сећам се једне тојоте, црног џипа, то су 
инструктори возили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било још возила, или само то?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Те једне тојоте се сећам, вероватно, мислим 
било је још неких, не знам, исто тог типа, џипа, који су користили ту 
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инструктори у, не знам кад оду да постављају тамо неке тачке које ми треба на 
маршевима да потражимо и тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било цивила у кампу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Није, осим ових, не знам како се воде ови што 
су у кухињи радили, значи ови, осим њих.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, да сте Ви видели, да сте приметили, регистровали?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не осим њих не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека цивилна лица?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте чули или видели да тамо има неких људи 
који су затворени, притворени, задржани?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја их нисам видео, ја нисам видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели, а да ли сте шта чули у том смислу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Нисам чуо ништа до суђења, значи није ме ни.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: До ког суђења?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па до овде, причају нешто не знам, приче су 
приче а ја ништа конкретно нисам видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта сте чули?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, да су тамо били неки људи, а ја те 
људе нисам видео нити сам чуо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то сте чули на суђењу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не, на суђењу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или сте то чули у вези суђења?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па да у вези суђења.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле сте чули?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, нисам чуо овде конкретно да је неко 
рекао, него ту у ходнику, јер тада кад смо долазили, први пут кад сам био овде 
било нас је ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Више вас је било?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Десетак нас, двадесет, колико је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли давали какве изјаве у полицији?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У полицији никакве изјаве нисте давали?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли то значи да сте Ви два пута сведочили, оба пута 
овде у овој згради?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Једном код истражног судије и други пут данас овде?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, био сам два пута овде, само тамо на 
другој страни ходника и сада овде први пут.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате ко је Симић Небојша? Из Ваше бригаде је 
био, из Београда, из ваше бригаде, са Вама је био тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па можда ако бих видео лице, али по имену 
не.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сам Вас питао за цивиле, Ви рекосте не знате за те 
како се они третирају, ти тамо што су радили у кухињи, да ли је било деце?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, ја нисам видео децу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је тамо била,у то време док сте Ви били на 
обуци, да ли је била тамо Гуријева кћерка, ево Гурија знате, Горана 
Радосављевића-Гурија?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па смо чули неке приче, да је наводно била тамо и
његова кћерка?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам, ја нисам видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дете, у то време дете?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја нисам видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели. Да ли је тамо био Легија, Улемек 
Легија?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесте. Видео сам га, један дан, али то сам 
видео на кратко јер смо имали обавезе и, значи само сам видео да је прошо 
човек и ништа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је он тамо био, да ли знате?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, ја колико сам разумео тада, да је 
само дошао ту тај дан и отишо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад би то било, тај његов долазак, кад би био, да ли би 
то било почетком, средином или пред крај обуке, по Вама онако, по неком 
Вашем најбољем сећању?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па негде, мислим да је било средина обуке.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли познајете овде оптужене људе? Ево, окрените се,
погледајте ову двојицу људи, да ли познајете те људе?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Са леве стране Поповића знам, а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: А овог другог не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овог другог не знате. А откуд знате Поповића?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Њега сам први пут видео на обуци.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Према микрофону.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Њега сам први пут видео на обуци за 
жандармерију.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад је била та обука?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Новембар, само мало, новембар 2001. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Новембар 2001? 
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Први пут сте га тада видели тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Први пут сам га видео тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Поповић каже да је био и тада кад сте били на тој 
првој обуци у Петровом Селу да је и он био тада тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Могуће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате ко је Ђерић Радомир, звани Ђера?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Њега исто знам из жандармерије.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дакле из тог каснијег периода?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ђерић?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Радомир, звани Ђера?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па ја знам једног Ђеру.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле, млађи, старији?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, старији, ја мислим да је отишао у пензију,
он је био, како сад не знам, не начелник, начелник за инструкторе у
жандармерији.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А горе у Петровом Селу, тада кад сте Ви били први 
пут на тој обуци горе, у јулу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не. Не сећате се?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питања?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Мене је исто заинтересовало као и Вас ова реченица 
да Вам није било дозвољено, где још није било дозвољено?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја се извињавам, ја сам реко да нико, не сећам 
се да је неко конкретно наредио и рекао е немојте да идете тамо, немојте да 
идете тамо, тамо не може, тамо може, овде може и ово. Једноставно правило је 
било такво да после оброка је пола сата, сат, у зависности када је група била 
на оброку је слободно време, то слободно време искористи да се одмориш, ту 
смо нашли хладовину, пошто је било топло, одмах је ту и тај објекат где је 
умиваоник, могли смо да се освежимо, попушимо по цигарету, мало да се 
опустимо и онда идемо да радимо поново.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, пита Вас заменик и ја сам Вас питао, остаје нам 
нејасно зашто сте употребили кад већ дајете та и таква објашњења каква дајете 
и сада, јел, остаје нам нејасно зашто употребисте термин па било је забрањено 
тамо? Разумете, зашто то баш ето забрањено?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па да Вам кажем у, шта знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако већ није забрањено, ако Вам нико није забранио,
јел, званично?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па добро, није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разумете, онда зашто кажете било је забрањено, зашто 
употребисте тај термин ето?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па грешком, могуће грешком, ништа 
конкретно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лапсус? Добро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А субота, недеља, јел и тада била обука?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па била је обука, да била је обука и суботом и
недељом.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Истим темпом?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Мислим да је недеља је била само мало 
ублажени темпо али исто, био је блажи темпо недељом.
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта сте радили недељом у слободно време?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Много мало смо ми имали слободног времена 
иначе, па и недељом. Било је припремање, у то слободно време смо користили 
за чишћење опреме, те униформе коју смо носили, то наоружање које смо 
користили у току обуке, чишћење и припрема наоружања и опреме.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Та зграда за коју сте рекли да, лапсусом, кажете да је 
било забрањено, јел имала подрум?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, могуће, са горње стране одакле 
сам ја долазио, и тај део који сам ја видео, нисам видео врата, значи а тај 
горњи део одакле смо ми долазили он је имао ту, овако један, можда један или 
два степеника и онда је та плоча била ту, значи одатле смо се, буквално са те 
земље, траве јел, смо на то наилазили, на ту плочу.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А колико је та зграда далеко од капије?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па не знам, не могу да кажем прецизно то у
неким метрима.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад би неко с капије хтео да дође до те зграде?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: До узлаза у ту зграду, где је морао да прође тамо,
мора да прође поред ваших спаваона, односно зграде где сте спавали?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Којим путем?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па ја Вам кажем, кад уђете овако на капију,
право је тамо писта, та плоча је била, јел, та зграда, јел плоча, је била испод да 
кажем, с десне стране писте, а наши објекти су били са леве стране.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел то био асфалт између или пут, или, какав је?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја се не сећам да ли је између капије и писте 
био асфалт или макадам, али писта је била асфлат, бетон, шта ли, мислим да је 
био бетон. Мислим да је био.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, немам више питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље?
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Пошто је, није баш сигуран у то, о том 
времену, интересује ме, он је овде био у бригади полиције. Како се евидентира 
то њихово присуство, има ли онај кардинг овде у бригади, електронски?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Требало би да има.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А кад сте на терену, има ли ону?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Сада је овамо.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, тада '99., кад сте на терену, шта пише 
кад не дођете на посао рецимо, шта пише у тој електронској, каронској?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Знам да углавном су то писали неки посебан 
задатак кад смо на терену или обука ако смо на неком школовању.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То пише, значи то постоји, јел?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па требало би.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А магацин за ову школску, школска 
средства за вежбу, за обуку, где се налазио? Где сте добијали те мине школске 
или ово или оно?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па то је углавном био један шатор тамо иза 
објекта где је умиваоник у ком смо изводили ту обуку, односно наставу,
предавање где, тамо смо, тамо је то већ било све на неким шаторским 
крилима.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, да, а шта је било у том објекту испод 
писте што је имао плочу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не знам.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не знате шта се ту налазило?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, немам питања.
НАТАША КАНДИЋ: Само питање, да нам кажете јесте за време НАТО 
бомбардовања били на Косову?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Где, у ком саставу?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Пећ, околина Пећи, у саставу Полицијске 
бригаде.
НАТАША КАНДИЋ: Полицијске бригаде?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Јел, тада јесте ли имали неко сазнање о масовним 
гробницама?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Тада?
НАТАША КАНДИЋ: Да.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не.
НАТАША КАНДИЋ: Пребацивању тела из Пећи на пример?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не.
НАТАША КАНДИЋ: Не, ништа. Добро, хвала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Ђурђевићу, сарадник истражног судије који 
Вас је саслушавао тада, је вршио увид и о томе је сачињена службена белешка,
имамо је у судском спису, вршио увид у редне листе и у Вашој бригади,
полицијској овде у Београду, па каже лице Ђурђевић Ненад у књизи се налази 
под редним бројем 12, 03. и 04.јула недељни одмор, 05.јула приправност,
06.јула смена, је ли, 07.јула приправност, 08.јула приправност, 09.јула до 
23.јула обука. Дакле према тој редној листи од 09.јула до 23.јула Ви сте били 
на тој обуци тамо?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па вероватно да је тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је то?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, и Човић наравно, ево и Човића, и?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да, Човић Саша и ја смо били заједно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ћуковић Младен, Басарић Зоран, Трајевић Милош,
Филиповић Драган, односно Филипов Драган?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Вам говоре та имена, Кнежевић Жељко?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Е, Кнежевић Жељко је тај Јагњилац о ком сам 
мало пре.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бошњаков Зоран и Цмиљанић Бориша, Цмиљановић 
Бориша. Добро, браниоче изволите.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Обзиром да сте дали контрадикторних неких исказа 
овде, на одређена питања, ја бих Вам поставио једно врло директно питање.
Значи, да ли Вам је било ко забранио на тој обуци да идете испод те писте са 
друге стране објекта?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па рекао је да није, рекао је.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Колико се сећам није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Добро, зато што је тужилац поставио то питање, па 
он је опет релативизовао, значи па поставим конкретно питање. Добро. Били 
сте на Косову кажете, мене интересује, да ли сте тада чули, тада када сте били,
значи '99.године за постојање, за појам «Атланска бригада»? 
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Добро. Да ли сте тада чули да се са друге стране,
значи те стране с којом сте се борили, налазе амерички држављани?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да ли сам чуо?
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Да ли знате, да ли сте чули, да за време НАТО 
агресије на Косову су се налазили са друге стране амерички држављани?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Не, не.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Не, хвала, немам питања више.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оптужени. Поповић Сретен.
ОПТ.СРЕТЕН ПОПОВИЋ: Пошто сте рекли да сте били и у новембру месецу 
2001.године, на обуци за припаднике Жандармерије, у којем сте кампу били?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Добре воде.
ОПТ.СРЕТЕН ПОПОВИЋ: Да ли сте и горе имали исто забрану кретања или 
сте могли и горе да се крећете где сте год хтели ви за време обуке?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Нисмо имали конкретну забрану ми нигде,
кретања значи, али је, кажем, што је мање било кретања, што мање упаднеш у
очи инструктору мање ћеш отпумпати склекова, лакше ће проћи обука, тећи ће
време, идемо кући.
ОПТ.СРЕТЕН ПОПОВИЋ: Значи исто како је било у Петровом Селу тако је 
било и у Добрим водама?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да, да исто, исти критеријум је био и тамо и
тамо.
ОПТ.СРЕТЕН ПОПОВИЋ: Немам више питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стојановић? Не. Бранилац, изволите.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Ја се извињавам имам још једно питање. Ви сте на 
почетку данашњег исказа рекли да остајете при ономе што сте рекли пред 
истражним судијом Миланом Дилпарићем?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: На питање председавајућег, Ви сте рекли да сте,
данас сте рекли да сте Гурија Радосављевића видели другог дана, не можете 
тачно да се сетите, али рекли сте 
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Ту негде другог дана. На питање истражног судије,
ако суд дозволи могу да предочим, то је на страни 6, «А Гурија 
Радосављевића», сведок Ђурђевић Ненад каже «да», истражни судија «кад сте 
њега видели», па Ђурђевић Ненад изјави «па исто тако негде средином, не 
знам сад тачно, знам али негде средином тог периода док смо били тамо». 
Значи ја Вас питам, шта је истина од овог, да ли ово што сте?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Прва половина боравка тамо, значи не знам 
тачан дан, да ли је то било други, трећи, пети дан, али сам га видео у првој 
некој половини те обуке, која је била чини ми се петнаест дана.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Истражном судији сте рекли «па негде средином, не 
знам сад тачно дан», дан када сте га видели, а овде сте рекли да је он био на 
тој обуци, да је он, ако сам ја добро Вас разумео да је он, да он није био један 
дан, него да је?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ја мислим да сам и тада исто рекао да је 
боравио тамо.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: «Не знам сад тачно дан», тако сте рекли, кад сте га 
видели, а овде сте рекли од другог дана, па је он тамо боравио?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Можда од другог дана, ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па добро, ево сад он објашњава да мисли на то.
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Кажем од другог дана, значи није био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да мисли у првој половини, у првом делу, да мисли на 
то?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Није, нисам га видео момента кад смо дошли,
значи али негде да кажем од другог дана па трећи, пети, седми дан, значи од
другог дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: То значи да сте га можда видели седмог дана?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па чујете браниоче.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Не, не разумем ја шта он каже, он каже од другог, па 
трећи, пети, седми.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже можда је то и седми дан, да га је први пут видео,
управо то.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Ја сам га разумео да он оставља могућност од
другог до седмог, значи ја конкретно питам. Значи могуће и седми дан да сте 
га видели?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Па могуће.
АДВ.БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Хвала, немам питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Господине Ђурђевићу, тражите ли неке 
трошкове што сте дошли у суд данас?
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СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Ако није проблем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Питања сведоку нема.

Сведок нема ништа више да изјави.

Трошкове доласка тражи.

СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Хтео сам ако може потврда да сам био овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, наравно?
СВЕДОК НЕНАД ЂУРЂЕВИЋ: Да бих оправдао одсуство са посла.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно.

И то путне трошкове на релацији Крагујевац-Београд и назад, те се 
исти сведоку у износу од 1.100,00 динара.

Да ли тражите неке трошкове исхране, прехране?

Сведоку и ДОСУЂУЈУ привремено на терет буџетских средстава 
суда.

Хвала лепо господине Ђурђићу, можете ићи. Сачекаће Вас наши људи 
из Службе за подршку сведоцима и добићете ову потврду, никакав проблем 
није, и наравно ове новце.

Хвала. добро, колега браниоче, оптужени, да ли сте добили поднесак, то 
је стигло, поднесак Тужилаштва за ратне злочине од 07.маја, ми смо то добили 
07.маја, значи кад би могло да оде, евентуално сутрадан, 08? Добили сте. Да 
ли желите сад да се изјасните по томе? Ево то су нови доказни предлози, или 
можда претходно колега браниоче, да ли колега тужилац који није у овом 
предмету, је ли, пошто нема колеге Станковића, привремено нешто, јел тако,
претпостављам. Да ли Ви можете да нам кажете на које околности предлаже 
тужилаштво саслушање сведока Адамовића и Јовановића, пошто у поднеску 
то не стоји?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не могу сада да Вам кажем, могу Вам се изјаснити 
сутра, прекосутра о томе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ја сам мислио пошто извесно нећемо, већ смо ми 
мало разговарали о овим доказним предлозима, а и неке ћемо и усвојити, јел 
ти, тог типа, ја сам мислио да практично за данас завршимо са радом, не 
можемо радити ништа ни сутра ни прекосутра.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ево, дајте ми паузу пет минута да позовем колегу 
па да питам.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Важи, ништа, онда ћемо након паузе. Добро, до тада,
шта сам мислио још да. Ја сам мислио, планирао сам то да радимо сутра, ја сам 
очекивао да ћемо данас саслушати и ова друга два сведока који нису дошли, је 
ли, па да бисмо сутра читали нека документа из истраге, типа ових редних 
листи и тако даље, и тако даље, фотодокументације, све оно што имамо у
списима истраге, дакле да то читамо, и да на тај начин то уврстимо у доказни 
поступак. Ја сам то био планирао да радимо сутра, како смо сад добили на 
времену, мислим да то можемо да урадимо данас, него сам мислио да се са 
вама договорим о начину како то да урадимо. Дакле, ми то имамо скенирано у
дигиталном облику и можемо уз помоћ аудио технике у суду и уз помоћ 
режије, да то из режије пустамо страницу по страницу тог материјала, је ли, да 
иде, то је доста онако обимно, друга варијанта је да то, ту документацију у
папиролошком облику преко документ камере опет приказујемо на нашим 
мониторима, дакле, све је то начин, је ли, што би рекли начин читања, и трећи 
начин онај и најбржи који у задње време уз сагласност странака често 
примењујемо у овим судницама, он је типа да, сви ми то већ имамо, сви смо 
ми то већ прочитали, неко је наравно и више пута, не сумњам, посебно мислим 
у том смислу на оптужене. Дакле, сви ми то имамо, да констаујемо да смо 
прочитали, да суштински практично не трошимо време приказујући то на 
мониторима и недај боже читајући овако наглас ред по ред. Дакле, у овом 
смислу ја молим колегу Прелевића и нека консултује своје клијенте и
заменика тужиоца, да размислимо о начину на који ћемо то да радимо. То 
ћемо ми радити сигурно, је ли, у зависности од тог избора одлучићемо да ли 
ћемо то радити данас, или ћемо то радити неки други дан.

А то тада и ради овога 15 минута пауза.

Настављено у 11:20 сати.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите колега замениче везано за ова два доказна 
предлога.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Адамовић Србислав и Јовановић Саша нису 
полицајци. То су исто што и Зајкискоковић Љиљана, људи који су радили у
кујни. Ето то је оно и на те околности присуства у време и били су присутни.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тврдите да су били у критичном периоду на тим 
пословима у кампу?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да, тако да би могли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као и евентуално сведоци које сте саслушали из реда 
запослених горе у кампу. Добро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Што се тиче овог другог предлога тужилаштво је 
апсолутно сагласно да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви и даље остајете, реците ми ово, да ли и даље 
остајете при овом предлогу да се саслуша Радосављевић Ана, то је кћерка 
претпостављам?
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АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То смо ми предложили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је пуномоћник оштећених предложио својевремено.
Према свему ономе што знамо она је имала у то време 12 година, 11, 12 
година, дете у то време.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Остављам суду на оцену што се ње тиче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да чујемо одбрану.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Хоћете изјашњење за транскрипте, за ове доказе?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Може, може.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ми смо сагласни да то урадите на начин како сте 
описали под тачком 3. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Захваљујем.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Предложили смо, видео сам да је тужилац 
предложио Легију, ми смо га били предложили, предложили смо овог 
Борисављевића, Ви сте то усвојили, али је Карлеуша важан. Он је радио на 
томе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда и Душан Михајловић.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Како могу куварице.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда и Душан Михајловић, разумете?
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И Душана смо предложили, али Карлеуша 
обавезно, он човек може да нам да доста података, релевантних него ови неки 
маса њих које смо саслушавали. Добро, куварице су и оне рекле неке нове 
ствари, али Карлеуша.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја претпостављам идеју тужилаштва.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Одустајемо ми да се саслуша ова девојчица 
коју смо предложили, нема потребе, па и да је била па шта.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећемо ми њу позивати, сигурно нећемо њу позивати.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па предлажем Карлеушу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Одбрана?
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Председавајући, ми се не противимо предлогу 
тужилаштва, имамо сазнања да ова госпођа Зејкоскоковић, ако је то баш 
презиме и овај Јовановић нису били тада по неким списковима који су 
постојали али ми се не противимо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја нигде нисам нашао, у којим списковима сте Ви 
нашли немам појма.
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Поповић има неки списак али ја не знам колико је 
то релевантно, зато и кажем да се не противимо. Не противимо се ни предлогу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Филиџановић Мића, лекар, знамо да је био лекар, мора 
бити лекар, чули смо и претпостављамо, надамо се да ст е нашли валидне 
податке да то и јесте тај човек и то је сасвим у реду предлог.
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Што се тиче предлога пуномоћника тужиоца за 
Карлеушу, ми се такође не противимо, обзиром да тамо постоје она законска 
ограничења о чему он може сведочити али могуће да има ствари које би он
могао да сведочи ван тога тако да се не противимо том предлогу. Оно што сам 
ја хтео да предложим то је.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега Прелевићу, дакле, Филиџановић Мића 
сагласни сте, Адамовић Србислав, сагласни, Јовановић сагласни,
Радосављевић Ана, Милорад Улемек?
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Ми се не противимо томе, мислимо да ова 
Радосављевић Ана, обзиром на старосну доб и на проток времена, нисам 
сигуран баш шта би могла да каже, али се ни томе не противим. Не противимо 
се ниједном предлогу који би можда могао где би могли да дођемо до истине 
јер ја мислим да истина једино окривљенима одговара. Оно што би ми 
предложили, наравно мислимо да је саслушање сведока Борисављевића веома 
важно. Оно што би ми предложили то је саслушање генерала Божидара 
Делића, генерала војске Југославије и то на следеће околности.

Па барем на половину петитума оптужнице, а то је и Атлантска бригада,
ту су плочице, то сам доставио. То је престанак ратних сукоба, кад је престао,
да ли је престао обзиром да је чујем оно најпозванији из војске Југославије за 
то па ево.

Друго, предлажемо сведока Дошовић Радољуба, он је у том периоду 
када су, да кажем, лишени слободе браћа Битићи био начелник ОУП-а
Куршумлија и он је био присутан тим разговорима са браћом Битићи, то би с
тим првим разговорима са браћом Битићи.

Даље, предложили бисмо да се оно писмо које је тужилац показао,
писмо генерала Ђорђевића са вештачењем придружи доказима суда, са 
вештачењем рукописа, графолошким вештачењем, то је оно писмо.

И окривљени Поповић предлаже да се саслуша тужилац сада 
специјалног тужилаштва Јовица Јовановић на околности које је он говорио да 
је идентично у овакву ситуацију по уз сазнање управо овог тужиоца имао и на 
Косову. Значи, да ово није преседан у понашању полиције. Не знам да ли могу 
да Вас подсетим. По налогу управо овог тужиоца је идентичну ствар урадио у
Приштини током 1998. године, током 1998. године исто тако су задржавали 
припаднике ОВК и то по нареди или уз сазнање тужиоца Јовановића, а пошто 
се овде кроз оптужницу може закључити да се овде ради о неком преседану, а
ми све време покушавамо да докажемо да је и усмено наређење и задржавање 
нешто што је тада просто био модус ивенти или оперант.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Заменик тужиоца за ратне злочине остаје при доказним предлозима 
из поднеска од 07.05.2008. године, објашњавајући да су прдложени 
сведоци Адамовић Србислав и Јовановић Саша запослени радници у
кухињи Центра као и сведок Зејкекоковић Љиљана, те да су према 
њиховим сазнањима у критично време радили у кампу у кухињи и за 
очекивати у том смислу да могу пружити валидна сазнања о предметном 
кривично-правном догађају.

Пуномоћник оштећених адв. Дргољуб Тодоровић предлаже да се 
позове и саслуша сведока и Драган Карлеуша, а понавља предлог да се 
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саслуша и сведок Душан Михајловић, који су у време откривања 
масовних гробница на територији Петровог Села били високи 
полицијски функционери, један је био министар полиције а други баш
поступао у овом конкретном предмету, тј. Карлеуша, те по њему они могу 
пружити валидна сазнања о овом кривично-правном догађају.

Бранилац оптужених адв. Божо Прелевић се не противи овим 
доказним предлозима, јер цени да су сви усмерени на утврђивање 
материјалне истине која једино може да користи окривљенима, а сам 
предлаже пак да се као сведок позове и саслуша пензионисани генерал 
војске Србије - Божидар Делић, који има сазнања о постојању или 
непостојању Атлантске бригаде на територији Косова у време НАТО 
бомбардовања, који свакако најбоље зна и може рећи када су престали и
окончани оружани сукоби на територји Косова јер је у критично време 
био.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта колега Прелевићу?
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Ја мислим командант тог, те јединице која је управо 
била на Паштрику ка Албанији, одакле је Атланстска бригада по наводима 
ових смешних књижица тужилаштва дошла на Косово.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Дакле, реч је о сведоку који је у критично време био командант 
јединице војске СРЈ стациониране на Паштрику, у предметној регији и по 
одбрани свакако треба да има сазнања ове врсте.

Надаље, бранилац предлаже да се саслуша као сведок Дошовић 
Радољуб, начелник ОУП-а у Куршумлији у време када су оштећени браћа 
Битићи лишени слободе у близини Рудара, предлаже и да се саслуша као 
сведок Јовица Јовановић.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете само поновити шта је Јовица Јованановић био и
на које околности га предлажете?
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Јовица Јовановић је сада тужилац у Специјалном 
тужилаштву, чини ми се за организовани криминал, а тада јеј био поступајући 
тужилац, значи током 1998. године био је поступајући тужилац на подручју 
Косова и уз његово сазнање, односно наредбу је прво-окривљени Поповић 
Сретен идентично поступао у односу на лица која су требала да буду 
испитивана, значи он је та лица задржавао, чувао и предао припадницима 
МУП-а и тужилаштва, значи на идентичан начин као што је ово. На овај начин 
бисмо ми покушали да докажемо да се овде не ради о преседану већ о
уобичајеном тада поступању.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:
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 Сада заменик тужиоца за организовани криминал, а у току 1998. 
године тужилац или заменик тужиоца на Косову у Приштини, по чијим 
налозима за лишења слободе, привођење лица ради обављања разговора и
слично је у току те 1998. године поступао овде оптужени Поповић Сретен 
на који начин одбрана извлачи анологије у поступању Поповића везано за 
радње из оптужбе.

Ја мислим да сам све Ваше предлоге колега Прелевићу, евидентирао, је 
ли тако?
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Писмо генерала Ђорђевића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Писмо тако је.
АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: И сагласан сам са предлогом тужиоца и са Вашим 
предлогом да се констатује да се докази у списима прочитају. Хвала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Надаље, одбрана предлаже да се као доказ у поступку изведе и у
спис предмета уврсти и писмо Властимира Ђорђевић зв. «Рођа», упућено 
Тужилаштву из Москве али да се обави и графолошко вештачење.

АДВ. БОЖО ПРЕЛЕВИЋ: Графолошко вештачење је обављено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Са обављеним графолошким вештачењем из тог писма.

ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Тужилаштво нема ништа против изнесених предлога 
осим предлог за саслушањем тужиоца Јовановић Јовице јер нисам схватио да 
је то баш директно везано за овај догађај. Говори се о нечему што је било 
1998. године, значи пре почетка ратних дејстава. Ово су сасвим друге 
околности, био је рат, било је бомбардовање и ово се дешава непосредно после 
тога, тако да не знам сви ови остали сведоци имају некаквог контакта било 
директно, било по командној одговорности, било што су о томе били упознати 
као људи који су били на челу, али и тужилац Јовановић с овим никакве везе 
нема. Значи, све остало смо сагласни, осим тог предлога.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Бранилац оптужених адв. Божо Прелевић је сагалсан иначе као и
заменик ОЈТ да се на начин на који то суд одреди констатује да је 
прочитана писмена документација приложена судском спису било у току 
поступка истраге било у току главног претреса.
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Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

О доказним предлозима странака суд ће одлучити накнадно.

Прихватају се предлози заменика ОЈТ да се у доказном поступку 
саслушају сведоци Филџановић Мића и Улемек Милорад, те се ради овог 
главни претрес одлаже, а наредни заказаује за:

09 и 10 јун 2008. године,
у судници бр. 4, са почетком у 9,30 сати,

- што присутни заменик ОЈТ, пуномоћници оштећених, оптужени 
Поповић и Стојановић и бранилац адв. Прелевић узимају на знање 
прогласом па им се позиви неће слати, а на који ће бити позвани сведоци 
Филџановић и Улемек као и евентуално други као и данас недошавши 
сведоци Борисављевић Слободан и Стевановић Милош, као и евентуално 
други сведоци о чему ће, као што је речено, суд одлучити накнадно.

Довршено.

ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА-СУДИЈА 
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